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Drammen Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 5/2024 - Mai

Sted: Strømm IL

Dato: 28. mai 2024, 17:00

Deltakere: Geir Vetterstad Skinnes (daglig leder), Per Fjeld-Olsen (styrets leder), Anja Kristin Lønseth
(styrets nestleder), Eirik Fossen (styremedlem), Knut Arvid Syvertsen (styremedlem), Mariann
Eide (styremedlem), Terje Vold (styremedlem), Jorunn Tveten (varamedlem) og Lars-Erik
Olsen (varamedlem)

Deltok ikke: Runar Martin Dammen (styremedlem) og Janne Cecilie Hafskjold (styresekretær)

Møteleder: Per Fjeld-Olsen

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

Orientering fra Strømm IL  (17:00)

Idrettslaget ble presentert av Erik og Arild: Hjertet i laget ligger i rommet og i hallen og området rundt hallen.
Strømm var i sin tid Vestfolds største håndballklubb. Frafallet er stoppet og det meldes stadig på flere lag i yngre
aldersklasser. Flere konkurrende tilbud er en av årsakene.
Aktive lokalsamfunn, Sammen i Svelvik er et viktig samarbeid som er med på skape samhold og samarbeid i
lokalmiljøet.
Arbeidet bærer preg av trå vannet og klatre høye fjell. 
Historisk var klubben et fleridrettslag med både friidrett, ski, vektløfting og sykkel mm på programmet.

Fra Katarina (12) og Filippa (10): Hver gang man taper blir man bedre. Ønsker at flere fra klassen kunne være
med i håndball. Gutta spiller fotball. 
Edvard (26) fortalte om sin oppvekst i klubben og hvordan han i dag er tilbake for å bidra som voksen i klubben.
Takker idretten for at han i dag er den han er.
Idrettslaget setter stor pris på samarbeidet med idrettsrådet.

Kostnader til lån/leie av hall i helger er en utfordring.

72-5-2024 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte  (17:30)

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

73-5-2024 Viken IK - kretsting, oppsummering  (17:32)

Styret hadde en gjennomgang av informasjonen som ble presentert på kretstinget sist helg. Diskusjonen
inkluderte aktuelle saker som ble behandlet under kretstinget, og styrets synspunkter ble notert. Store sko å fylle
etter Roar Bogerud.

Innspill fra vår delegasjon:
Nyttig å lære om idrettskretsens rolle og funksjon, samt å  bli kjent med andre idrettsråd og idrettslag. 
Er deltakerne på et slikt ting egentlig representativt. Lite deltakere, nok noe på grunn av tidspunktet. Mye
saksunderlag, kanskje for mye?

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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74-5-2024 Høring: Forslag til endringer i spillemiddelordningen for anlegg til idrett og fysisk
aktivitet Høring:  (17:37)

Dokumentet fra regjeringen angående endringer i spillemiddelordningen ble gjennomgått av daglig leder. Det ble

informert om et kommende møte med sentrale personer i Norges idrettsforbund og kulturdepartementet. Det ble

diskutert en mulig felles uttalelse fra de store idrettsrådene, som hver enkelt idrettsråd kunne tilpasse og sende

inn innen høringsfristen 20.9. Saken ble tatt til orientering.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret ber DL følge saken videre og ta de nødvendige grepene anbefalt av NIF og det nasjonale
anleggsutvalget fram mot høringsfristen. DL gir en oppdatering på styremøtet i august.

75-5-2024 Orgbrain - erfaringsutveksling  (17:42)

Det ble gjennomført en erfaringsutveksling blant styremedlemmene angående bruken av Orgbrain-verktøyet til
organisasjonens arbeid. Det ble diskutert eventuelle forbedringsmuligheter, og det ble enighet om å fortsette
bruken av verktøyet med noen justeringer for å øke effektiviteten i organisasjonen.

Leo: Veldig bra verktøy, genialt å ha alt på samme sted.
Eirik: Kalenderintegrasjonen virker noe ustabil

76-5-2024 Styreinstruks og taushetserklæring  (17:52)

Det ble fattet følgende vedtak:

1. Forslaget til styreinstruks skal gjennomgås av en redaksjonskomite bestående av Leo og
Mariann.

2. Taushetserklæring som helhet utgår og ivaretas i styreinstruksen.

77-5-2024 Evaluering av styrets arbeid  (18:07)

1. Det ble på møtet diskutert om det skulle gjennomføres en evaluering av styrets arbeid, og i så fall,
hvordan et slikt arbeid skulle gjennomføres og hvem som skulle stå for en slik evaluering. Etter en
grundig diskusjon besluttet styret at det vil være hensiktsmessig å foreta en styreevaluering av sitt arbeid
siden siste årsmøte.

2. En generell kommentar: I  Teams er det fint at alle gir en tommel opp når de har lest et innlegg, dette vil
gi oss et signal om at budskapet er mottatt og lest.

Orienteringssaker  (18:22)

Innspill og henvendelser som har kommet inn siden sist styremøte og som det er nyttig å informere styret om ble
gjennomgått. 
Det ble besluttet å kontakte disse idrettslagene for å høre om de kan være verter for kommende styremøter til
høsten.

27.8: Drammensfjordens Seilforening 
24.9: Drammens Turnforening 
5.11: Drammen Basketballklubb 
3.12: NOR 92 

I tillegg ble det informert om:

1. LAM spesialpotter Aktive lokalsamfunn, søknadsfrist 1.6
2. Oppfølging av IFO saken med idrettslagene og kommunen. Nedtatt arbeidsgruppe med tre IL og DK
3.  Toppidrettsstipend/ Utviklingsstipender, det kreves en oppklaring av vedtaksteksten. DL følger opp

overfor DK
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Sommeravslutning  (18:32)

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

28. mai 2024

Per Fjeld-Olsen

657042ebfbd79eba1da04a2e

Anja Kristin Lønseth

6570666da99844ba4d428aba

Eirik Fossen

65781af6703854dfbd3eb759

Knut Arvid Syvertsen

65781af6703854dfbd3eb764

Mariann Eide

65781af6703854dfbd3eb74e

Terje Vold

65781af6703854dfbd3eb76f

Lars-Erik Olsen

657819fe672b7cdfd5b70f80

Per Fjeld-Olsen

2024-08-26 08:12 UTC

657042ebfbd79eba1da04a2e

Anja Kristin  Lønseth 

2024-08-26 08:04 UTC

6570666da99844ba4d428aba

Eirik Fossen

2024-08-26 17:33 UTC

65781af6703854dfbd3eb759

Knut Arvid Syvertsen

2024-08-26 08:55 UTC

65781af6703854dfbd3eb764

Mariann Eide

2024-08-27 14:04 UTC

65781af6703854dfbd3eb74e

Terje Vold

2024-08-27 16:24 UTC

65781af6703854dfbd3eb76f

Lars-Erik Olsen

2024-08-27 16:18 UTC

657819fe672b7cdfd5b70f80
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Følgende skal signere at protokollen er lest:

Geir Vetterstad Skinnes

65703d83e6fda2ba35d40555

Jorunn Tveten

65781b590d35a5dfc85a4adf

Geir Vetterstad Skinnes

2024-08-26 07:32 UTC

65703d83e6fda2ba35d40555

Jorunn Tveten

2024-08-26 08:22 UTC

65781b590d35a5dfc85a4adf


